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Fusions et acquisitions

Owen’s practice focuses on commodity taxation, where he provides strategic advice to 

domestic and international clients as they navigate their Canadian indirect tax obligations.

He is a subject matter expert on the application of GST/HST, PST, carbon and fuel taxes, and other indirect 

taxes in the context of reorganizations, mergers and acquisitions, cross border transactions and throughout 

business operations. Owen also represents clients through audits and the wider tax dispute process.

Prior to joining BLG, Owen was a leader of legal, accounting and technology indirect tax teams at a national 

professional services firm. He brings this multidisciplinary and collaborative approach to his practice to find 

creative and business orientated solutions to his client’s complex tax issues.

 
 
 
 
 

Insights Rollup

 Auteur, « Carney kills the fuel charge: Impacts on the oil and gas sector », article de BLG, mars 2025

 Auteur, « Comprendre les implications fiscales des nouvelles mesures tarifaires : Droits de douane 

américains et taxes sur les produits et services », article de BLG, mars 2025

 Auteur, « Mangez, buvez et réjouissez-vous – Le Fédéral annonce un congé de TPS/TVH sur certains 

produits », article de BLG, novembre 2024

 Auteur, « Carbon pricing or depricing? Global implications of carbon measures in Canada », article de 

BLG, octobre 2024
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 Auteur, « Banque le Choix du Président c. Canada : Élargissement d’une interprétation aux termes de la

Loi sur la taxe d’accise », article de BLG, septembre 2024

 Auteur, « Entrée en vigueur avec effet rétroactif de la taxe unilatérale sur les services numériques du 

Canada », article de BLG, juillet 2024

Beyond Our Walls

Professional Invovlement

 Member, Law Society of Alberta (2018)

Community Involvement

 Member, Canadian Tax Foundation

Bar Admission & Education

 Alberta, 2018

 J.D. Law, Université de Calgary, 2017

 MBA, Haskayne School of Business, 2017

 BA, Université de Victoria, 2011

 In-depth GST/HST, Chartered Professional Accountants of Canada
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BLG  |  Vos avocats au Canada

Borden Ladner Gervais S.E.N.C.R.L., S.R.L. (BLG) est le plus grand cabinet d’avocats canadien véritablement 

multiservices. À ce titre, il offre des conseils juridiques pratiques à des clients d’ici et d’ailleurs dans plus de domaines 

et de secteurs que tout autre cabinet canadien. Comptant plus de 725 avocats, agents de propriété intellectuelle et 

autres professionnels, BLG répond aux besoins juridiques d’entreprises et d’institutions au pays comme à l’étranger 

pour ce qui touche les fusions et acquisitions, les marchés financiers, les différends et le financement ou encore 

l’enregistrement de brevets et de marques de commerce.
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